
Verksamhetsberä,else för Grötviks Segelsällskap 2024 
Styrelsen för Grötviks Segelsällskap avger härmed följande berä9else för 
verksamhetsåret 2024. 

Styrelsen har under året ha@ följande sammansä9ning: 

Styrelse 
Ordförande   Joakim Stare 
Kassör   Johanna Räisänen 
Sekreterare   Johan Sölve 
Ledamot   Torben Gustavsson (t.o.m. 2025-02-05) 
Ledamot    Niclas Nilsson 
Ledamot    Jessica Gilljam 
Ledamot   Magnus Winkelmark 
Suppleant   Mårten Lundqvist 
Suppleant   Mikael Larsson 

Revisorer  
Revisor   Bo Larsson 
Revisor   Linda Salomonsson 
Suppleant   Peter Willner 
Suppleant   Morgan Eriksson 

Valberedningen 
Ordinarie    Per-Ola Andersson sammankallande 
   Roger Persson 
   Fredrik Gilljam 
Suppleant   Helena Andin Wickström 

Möten 
Styrelsen har under året ha@ 12 protokollförda sammanträden. Årsmötet hölls den 13 
april och höstmötet hölls den 17 november i Folkets Hus. 



GSS ak@viteter 2024 

Säsongen generellt 
I maj skrev GSS på e9 arrendeavtal med kommunen för 2024-06-01 ^ll 2025-12-31. 
Avtalet har tre huvudpunkter, en tydlig ansvarsfördelning mellan GSS och kommunen, 
en tydlig gränsdragningslista på hamnens olika delar och e9 övertagande av 
muddringen där kommunen tar ansvar för både ansökan och u`örandet av 
muddringen från och med 2024-06-01. 

Föreningen tappade intäkter från gästande båtar pga. svårmanövrerat inlopp 2024. 
Mycket bekymmer med elen var det under säsongen. Under säsongen återupptog 
föreningen försäljning av styckvis bomöppningar ^ll sjösä9ningsramp. Det blev bä9re 
än förväntat och inte några större bekymmer med parkeringsplatserna på grusplan. 
Försäljning av duschtaggar var en ny tjänst som föreningen erbjöd under året. Det 
blev lyckat och många köpte säsongstaggen. Servicehusets städning har få9 bra betyg, 
likaså vår hamnvärd som lovordats av många gäster och medlemmar. 

Hamnkontoret har varit bemannat med hamnvärd minst tre dagar per vecka under 
säsongen. En e@ermiddag/kväll per vecka, samt varannan lördag. Övrig period (ej 
säsong) fredagar mellan kl.10-12. 

Under hösten 2024 påbörjades nya avtalsförhandlingar med kommunen om e9 längre 
arrendeavtal. E9 utkast är förhoppningsvis klart ^ll GSS årsmöte. 

Personal 
Under 2023 anställde GSS en ny hamnvärd och han har kommit in bra i verksamheten 
under 2024. Mindre ersä9ning har utgå9 ^ll kassör som stö9at med administra^va 
uppgi@er såsom hantering av medlemsregistret. Ersä9ningar i form av lön (i stället för 
inkommande leverantörsfaktura) har även utgå9 för u`örda IT arbeten. Flera 
medlemmar har ställt upp med ideella kra@er med diverse göromål i hamnen. 

Muddring  
Under 7 april 2024 gjordes en akutmuddring e@er överenskommelse med kommunen 
och Länsstyrelsen Halland, hamninloppet hade fyllts upp och då det inte blev beställt 
någon muddring under hösten och hamninloppet grundade upp från 2,5m i slutet av 
december 2023 ^ll ca 1,5m två månader senare. Muddermassorna fick tas upp på 
land och deponeras. 

Genomförda repara@on och underhållsarbete 
På grund av a9 arrendeavtalet endast är skrivit på e9 och e9 halvt år så har det inte 
gjorts några större repara^oner under 2024 utan enbart mindre akuta åtgärder. Det 
har by9s ut en del flöte på några bommar. E9 miljöhus har köpts in ^ll följd av nya 
regler om avfallshantering. En ny lu@värmepump har köpts in ^ll klubbhuset. 



Nätverksdelar ^ll IT-infrastrukturen är utby9a, för a9 få e9 mer stabilt system. 
Grusplan är iordningställ och allmän uppstädning av området är gjord.  
Arrangemang genomförda under säsongen 

• Seglarskola genomfördes under en vecka i HSS regi.  
• Stenhuggardagarna arrangerades även under 2024. 
• 21 november arrangerade GSS tradi^onsenligt ärtsoppekväll med föredrag av 

Ragnar Johansson. 
• En gemensam julfika arrangerades som var välbesökt. Julfikan kommer a9 

återkomma kommande år.  

Bryggvärdar  
Bryggvärdar finns nu för alla bryggor utom på brygga 9, intresserade kan höra av sig 
^ll styrelsen. På vår hemsida under rubriken GSS verksamhet hi9ar man vem som är 
bryggvärd för respek^ve brygga samt åtagandet som bryggvärd. 

Arbetsgrupp för översyn el abonnemang och elförbrukning 
En arbetsgrupp har fortsa9 arbeta med behovet av renovering av kabeldragningar och 
de fortsä9er a9 undersöka hur vi bäst ^llgodoser behov av a9 kunna mäta 
elförbrukning av båtar i hamnen.  

Hamnkrogen 
Under sommaren har hamnkrogen även denna sommarsäsong bedrivit verksamhet i 
hamnen. Avsikten är a9 fortsa9 bedriva och utveckla denna verksamhet.  

Samverkansgruppen Grötvik 
Gruppen bestående av aktörerna i Grötvik har ^llsammans med kommunen ha@ e9 
antal möten under året. 

Båtrådet 
Samarbetsforum mellan båtklubbarna i Halmstad. Två möten har hållits under 2024. 

Ekonomiska redovisningen 
GSS:s ekonomiska resultat framgår av den avlämnade särskilda resultat- och 
balansräkningen. 

Halmstad den 22 januari 2025 
Styrelsen för Grötviks Segelsällskap 

Joakim Stare 
Ordförande 


